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به گزارش پایگاه اطلاع رســانی استانداری فارس، مهندس اسماعیل 
تبادار در دیدار مدیرعامل بانک سپه که به منظور معرفی مدیر امور شعب بانک 
ســپه استان فارس انجام شد، افزود: نگاه توسعه محور و راهگشای مسیر رونق 
تولید و اشــتغال که در مدیریت ارشد بانک سپه وجود دارد قابل تقدیر بوده و 
امیدواریم این نگاه نیز در بدنه مدیریتی و کارشناســی این بانک در استان نیز 

ساری و جاری باشد.
استاندار فارس گفت: بانک سپه در حمایت از صنایع و واحدهای تولیدی که در 
زمینه اشتغال و توسعه استان نقش آفرین هستند پرتوان تر از گذشته ورود کند.

مهندس تبادار افزود: پرداخت تسهیلات کوچک شاید از عهده تمام مدیران 
برآید اما پرداخت تسهیلات به صنایع بزرگ در استانی چون فارس که دارای 
ظرفیت ها و پتانسل های فراوانی در حوزه های مختلف اعم از کشاورزی، صنعت 

و گردشگری بوده نیازمند مدیری مدبر و با دید وسیع است.
مهندس تبادار اظهار کرد: مدیریت شعب بانک سپه استان باید با تمام توان در 
راه توســعه استان قدم بردارد و در این راه نیز مدیریت ارشد استان نیز از هیچ 

حمایتی دریغ نخواهد کرد.
مهندس یدالله رحمانی معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری 
فارس نیز در این دیدار گزارشی از عملکرد بانک ها به ویژه بانک سپه در استان 
ارایه کرد و گفت: طرح اشتغال فراگیر یکی از سیاست های دولت بوده که انتظار 
می رود بانک ســپه در این طرح با جدیت ورود کرده و تسهیلات مورد نیاز را 

تامین کند.
رحمانی ادامه داد: در طرح رونق تولید نیز بانک سپه می تواند با تامین تسهیلات 

مورد نیاز در رونق و توسعه استان مشارکت فعالانه تری داشته باشد.
مدیرعامل بانک سپه نیز در این دیدار گفت: بانک سپه آمادگی کامل دارد در 
طرح اشتغال فراگیر و طرح رونق تولید در استان ورود کند و منابع مورد نیاز را 

تامین نماید.
 محمدکاظم  چقازردی افزود: حمایت از صنایع بزرگ و تاثیرگذار استان در 
دستور کار هیات مدیره بانک سپه قرار دارد و در صورت معرفی از سوی استان 

حتما تسهیلات لازم پرداخت خواهد شد.

به گزارش پایگاه اطلاع  رسانی استانداری فارس، مهندس اسماعیل تبادار 
در آیین تقدیر از کارمندان و مدیران نمونه استانداری فارس با اشاره به اینکه 
هدف کارگزاران نظام جمهوری اســلامی از خدماتی که در ابعاد مختلف ارایه 
می دهند رضایتمندی مردم است، افزود: رضایتمندی مردم و دریافت کنندگان 
خدمات باید باید به عنوان یکــی از مهمترین مولفه های انتخاب کارمندان و 

مدیران نمونه مد نظر قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در اســتان فارس با تاکید بر لــزوم دقت نظر در ارزیابی 
کارمندان نمونه، گفت: افرادی که صداقت کاری، نظم در امور ، پویایی ، خلاقیت 
در مسئولیت و اخلاق مداری را شیوه کار خود قرار می دهند باید در این ارزیابی 

مورد توجه دست اندرکاران قرار گیرند.
مهندس تبادار با تاکید بر اینکه ارزیابی کارمندان و مدیران نمونه باید فرهنگساز 
باشد، یادآور شد: معرفی کارمندان ومدیران نمونه اگر با دقت در معیارها و مولفه 
ها انجام شود می تواند در تقویت بهره وری نظام اداری موثر باشد و الگویی برای 

سایر کارکنان فراهم کند.
وی با بیان اینکه دلایل برتری و نمونه شدن کارمندان نمونه باید معرفی شوند، 
ابراز امیدورای کرد هر سال با فرهنگسازی مناسب بر تعداد کارمندان و مدیران 

نمونه افزوده شود.
استاندار فارس با بیان اینکه استانداری ، فرمانداری و بخشداری موتور محرک 
دستگاه های دولتی و در جایگاه نظارتی هستند، گفت: نیروهای هدایتگر، توانمند 
و پویایی که در این نهاد ها فعالیت می کنند باید به عنوان الگو و نمونه برای سایر 

کارکنان دستگاه های اجرایی معرفی شوند.
مهندس تبادار افزود: مردم هرگاه از حل مشکلات خود در دستگاه های اجرایی 
و ادارات ناامید می شوند به استانداری مراجعه می کنند بنابراین اگر دقت کافی 
در انجام امور و اجرای قانون از سوی کارکنان این نهاد نظارتی وجود نداشته باشد 

این موضوع به سایر دستگاه ها نیز سرایت می کند.
وی با تاکید بر اینکه پیشبرد صحیح و نظام مند امور در استان متکی به تلاش 
های همه همکاران در اســتانداری، فرمانداری ها، بخشداری ها و دستگاه های 
اجرایی است، خاطرنشان کرد:  نتایجی همچون بهبود شاخص فضای کسب و 
کار، کاهش نرخ بیکاری، افزایش میزان سرمایه گذاری خارجی و از همه مهمتر 
برقراری امنیتی که همه پیشــرفت ها در سایه آن محقق می شود با همکاری ، 

همراهی و تلاش مجموعه این افراد به دست آمده است.
مهندس تبادار با بیان اینکه امام حســین)ع( در راه هدف خود از همه تعلقات 
دنیایی دست کشید، یادآور شد: گریستن برای امام حسین)ع( و یارانش امری 
لازم اســت اما زمانی کامل می شود که اهداف آن بزرگوار نیز در عمل الگوی 

راه ما قرار گیرد.

اجرای  در  نیــرو  وزارت 
بودجه  قانــون   ۱۹ تبصره 
ســال جــاری، ۴۶ پروژه 
بزرگ آب و برق کشــور 
هــزار   ۲۴۳ ارزش  بــه 
در  را  ریــال  میلیــارد 
مراســمی با حضور معاون 
اول رئیس جمهوری و وزیر 
نیرو، برای مشارکت بخش 
خصوصــی معرفی کرد که 
خلیج  از  آب  انتقال  پروژه 
فارس به دشــت لامرد از 

جمله این طرح ها بود.
اطلاع  پایــگاه  به گزارش 
علوی  محسن  سید  رسانی 
مُهر  و  نماینده مردم لامرد 
در مجلس شورای اسلامی، 
آییــن معرفــی ۴۶ پروژه 
صنعت آب و برق کشــور 
بخش  مشــارکت  جهــت 
خصوصــی در چارچــوب 
بودجه  قانــون   ۱۹ تبصره 
به تصویب  سال جاری که 
واگــذاری  کارگــروه 
تبصره  اجرایی  آیین نامــه 
یاد شده رســیده است، با 
جهانگیری  اسحاق  حضور 
رئیــس  اول  معــاون 
جمهــوری، رضا اردکانیان 
وزیر نیــرو، نماینده مردم 
مجلس،  در  مهــر  و  لامرد 
نماینــدگان  از  شــماری 
فعالان  از  جمعی  و  مجلس 
برگزار  خصوصــی  بخش 

شد.

قرارداد  این مراســم،  در 
پروژه   ۲۳ سرمایه گذاری 
شــامل  فاضــلاب  و  آب 
آب رســانی،  پروژه هــای 
شیرین سازی و نمک زدایی، 
شــرب  آب  کیفی  ارتقای 
جمع آوری  ســامانه های  و 
و تصفیه فاضلاب شــهری 
اول  معــاون  حضــور  در 

رئیس جمهوری امضا شد.
ســید محســن علوی در 
انتقال  آیین معرفی طــرح 
آب خلیج فارس به دشت 
انتقال  لامرد افــزود: طرح 
آب خلیج فارس به دشت 
لامرد از مهــم ترین طرح 
هــای در دســت پیگیری 
زیرساختهای  تکمیل  برای 
ایجاد  و  گذاری  ســرمایه 
اشتغال بود که با دعای خیر 
و همکاری  مردم شــریف 
تحقق  خدمتگزار  مسئولان 

یافته است.
وی تصریح کــرد: پروژه 
انتقــال  ۱۵ میلیــون متر 
مکعب آب شــیرین شده 
جهت  ســالانه  صورت  به 
صنایع  مصرفی  آب  تامین 
ویژه  منطقــه  در  مســتقر 
همچنین  و  لامرد  اقتصادی 
و  شــهرها  مصرفــی  آب 
به  منطقه  این  روســتاهای 

زودی اجرا خواهد شد.
ادامه داد: تلاشــها و  وی 
نشســت های زیادی برای 

خرید  تضمین  شدن  نهایی 
۸ میلیون و ۵۰۰ هزار متر 
مکعب )خریــد این مقدار 
توســط ایمیدرو( از آبهای 
اســتحصال شــده  جهت 
مصرف صنایع مســتقر در 
بــر لامرد  انرژی  ســایت 
بــا توجه  انجــام شــد و 
بــه اهمیت این پــروژه و 
تاکیدات مسئولان دولتهای 
یازدهم و دوازدهم؛  شاهد 
و  قــرارداد  نهایی شــدن 
حضور  در  پــروژه  معرفی 
معاون اول رئیس جمهور و 
به  که  هستیم  نیرو  وزارت 
آن  اجرایی  عملیات  زودی 

آغاز خواهد شد.
نماینــده مــردم لامرد و 
مهــر در مجلس شــورای 
کــرد:  اظهــار  اســلامی 
تکمیــل زیرســاخت های 
ســرمایه گذاری در زمینه 
تسهیل  برای  مختلف  های 
شــرایط ســرمایه گذاری 

جدیت  با  منطقــه  این  در 
بیشتری توسط دولت تدبیر 
است  شــده  دنبال  امید  و 
بزرگترین قطب  چرا کــه 
صنعتی استان در این خطه 
در  فارس  استان  از جنوب 
و  است  گرفتن  شکل  حال 
طرح  علیرغم  اکنــون  هم 
بینی شــده که  پیش  های 
را  ای روشــن  آینده  نوید 
مــی دهد نیــز بزرگترین 
جنوب  آلومینیوم  کارخانه 
اقتصادی  در منطقه ویــژه 
گیــری  اتــان  و  لامــرد 
پارسیان در شهرستان مهر 

در حال اجرا می باشد.
علــوی در ادامه از اهتمام 
از  اعم  دولــت  مدیــران 
وزارت  فارس،  اســتاندار 
نیرو، مدیــران منطقه ویژه 
اقتصادی لامرد و ایمیدرو و 
اجرای  به  خصوصی  بخش 
تشــکر  بزرگ  پروژه  این 

کرد.

2اخبار

با حضور معاون اول رئیس چمهور؛

طرح انتقال آب خلیج فارس به لامرد معرفی شد
 علوی: تلاشهای زیادی برای نهایی شدن تضمین خرید انتقال آب خلیج فارس به دشت لامرد انجام گرفت

    ان الحسین مصباح الهدا و سفینه النجاه

ضمن عرض تسلیت بمناسبت فرارسیدن ماه حزن واندوه اهلبیت، ماه عزای سید و سالار 

شهیدان حضرت  آقا اباعبدالله الحسین )ع( و یاران باوفایش  مراسم عمومی دهه اول محرم 

برگزار میگردد:

                       

آگهی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 139760311029000043هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فراشبند تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای خداداد امیر یزدانی فرزند یزدان بشماره شناسنامه 2521 صادره از 
فیروزآباد در ششــدانگ یک باب خانه به مساحت 340 متر مربع تحت 
پلاک 4378 فرعی از 1231 اصلی مفروزی ومجزا شده از پلاک 25 فرعی از 
1231 اصلی قطعه 6 واقع در بخش 8 فارس خریداری از مالک رسمی آقای 
رضا عالیشوندی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند  از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول:97/6/25
تاریخ انتشار نوبت دوم:97/7/9

تیمور منصوری_رئیس ثبت اسناد و املاک فراشبند

استاندار فارس در دیدار مدیرعامل بانک سپه:
نقش بانك ها در توسعه استان فارس

 بسیار تعیین کننده است
 لزوم حمایت بانک ها از اجرای طرح های

 بزرگ اقتصادی

: مهندس تبادار 
رضایتمنــدی مردم بایــد مهمترین مولفه در 

انتخاب مدیران و کارمندان نمونه باشد

 مردم عسلویه به هیچ عنوان سلامتی خود را 
معامله نمی کنند 

»یوسف صفری « 
در ســال های اولیه و پس از تصویب قانــون مالیات بر ارزش افزوده، 
طبــق قانون برنامه پنجم توســعه، مالیات بر ارزش افزوده بصورت صد 
در صدی به حســاب شــهرداری ها و دهیاری های واقع در شهرستان 
های محل اســتقرار صنایع واریز می شــد، اما در برنامه ششــم توسعه 
و طبــق بند ۱ ماده ۶ قانــون موصوف؛ “مالیات و عــوارض وصولی به 
نسبت ۷۰درصد شهرها و ۳۰ درصد روستاها به حساب شهرداری ها و 

دهیاری ها توزیع می گردد”.
کاهش چشــمگیر اعتبارات شــهرداری ها و دهیاری ها موجب شد تا 
شوراهای اســلامی شهر و روستاهای عســلویه که قبل از این در برابر 
توزیع اســتانی اعتبارات ســکوت اختیار کرده اند لب به سخن گشوده 
و در کمترین اقدام، بصورت شــفاهی و لسانی اعتراض نمایند و زمزمه 
هایــی مبنی بر شــکایت به دیوان عدالت به گــوش می خورد. در این 
راســتا شهرداری عسلویه با گماردن وکیل، زودتر از سایر شهرداری ها 

و دهیاری های شهرســتان به دیوان عدالت اداری شکایت کرده است.
ناگفته نماند توزیع اســتانی اعتبارات موضوع جدیدی نیســت که در 
ماههای اخیر اتفاق افتاده باشــد ولی پیــش از این بدلیل تخصیص صد 
در صدی اعتبارات و واریز مبالغ قابل توجهی به حساب شهرداری ها و 

دهیاری ها، حساسیت آنچنانی در خصوص توزیع استانی نبود.
اما در پی ابلاغ برنامه ششــم توسعه و کاهش چشمگیر عوارض وصولی 
که تأثیر مســتقیم در روند اجرای پروژه های شهری و روستایی دارد، 

باعث شــد تا شوراهای اسلامی بدنبال احقاق حق قانونی مردم باشند.
اظهارات اخیر رئیس ســازمان محیط زیســت نیز بی تأثیر در واکنش 
شــوراها نبوده است. کلانتری در اجلاس عمومی شورای عالی استان ها 
گفته بود؛ صنعت گاز و پتروشــیمی سالیانه ۴۵۰ میلیارد تومان جریمه 
به اســتانداری پرداخت می کند و استانداری بجای اختصاص این رقم 
به عســلویه، آن را بین شهرهای اطراف مانند بوشهر تقسیم می کند که 

این نقض قانون است.
 براســاس بند ۳ ماده ۶ قانون برنامه ششــم توسعه جمهوری اسلامی 
ایــران؛ “عوارض آلایندگی و مالیات بر ارزش افزوده واحدهای تولیدی 
موضوع تبصره ۱ ماده ۳۸ قانون مالیات بر ارزش افزوده بین شهرداری 
ها و دهیاری های همان شهرســتان )محل اســتقرار صنایع و واحدهای 

آلاینده( توزیع می گردد”.
اما کمیتــه توزیع کننده مالیات و عــوارض، در اقدامی عجیب و قابل 
تأمل، عوارض موصوف را به کل شهرســتان های اســتان تسری داده 

است.
این در حالی اســت که قانونگذار استحقاق عوارض ناشی از واحدهای 
آلاینده را برای شهرســتان های متأثر تجویز نموده و نه کل شــهرهای 

استان!
لذا تعمیم عبارت “شهرســتان های متأثر” به کل شهرستان های استان 

برخلاف نص صریح قانون می باشد.
)قابل ذکر اســت؛ شهرســتان های لامرد و مُهر با توجه به میزبانی از 
صنایــع و صنایــع گازی، پیش از این از عــوارض ارزش افزوده جهت 
مســاعدت به شــهرداری ها و دهیاری ها بهره منــد بودند اما پس از 
تصویب قانون برنامه ششم و اســتانی شدن این عوارض، شاهد کاهش 
شدید این عوارض شدند و این موضوع باتوجه به خسارت های غیرقابل 

جبران مادی و معنوی در این مناطق، قابل تامل است(
در ادامــه؛ بند ۳ ماده ۶ برنامه ششــم توســعه اشــعار می دارد “در 
صورتیکه آلودگی واحدهای بزرگ تولیدی به بیش از یک شهرســتان 
در یک اســتان ســرایت کند عوارض آلودگی براســاس سیاست های 
اعلامی سازمان نســبت به تأثیر گذاری، در کمیته ای مرکب از رئیس 
سازمان امور مالیاتی استان، فرمانداران شهرستان های ذی ربط و مدیر 

کل محیط زیســت استان بین شهرستان های متأثر توزیع می شود”.
)گفتنی اســت شهرســتان های مُهر و لامرد در اســتان فــارس و نیز 
پارسیان در اســتان هرمزگان از تاثیر پذیری از آلایندگی های صنایع 
مستقر در پارس جنوبی بی بهره نیستند و تاکنون پیگیری های مسئولین 

در احقاق عوارض آلایندگی بی نتیجه مانده است.(
در این صورت نیز با حادث شــدن موضوع، شهرســتان عسلویه بدلیل 
موقعیت جغرافیایی و جهت باد غالب )شــمال به جنوب( بیشترین میزان 

تأثیر پذیری را خواهد داشت.
از طرفی تعمیم شهرســتان های متأثر از آلودگی به کل شهرستان های 
اســتان بوشهر )و لامرد و مُهر در جنوب استان فارس( در حالی صورت 
می گیرد که عســلویه به عنوان جنوبی ترین شهرســتان استان بوشهر 
فاصله ای در حدود ۴۲۰ کیلومتر با شهرســتان های شمالی نظیر دیلم 

و گناوه دارد.
بعُد مسافتی که عســلویه با شهرستان های شمالی استان بوشهر دارد، 
بیشتر از مســافت عسلویه تا مرکز اســتان فارس می باشد! اگر چنین 
است شیراز با داشــتن ۳۷۰ کیلومتر فاصله تا عسلویه اولویت بیشتری 

در دریافت عوارض آلایندگی دارد!
بنابراین با داشتن این بعُد مسافت، تأثیر پذیری شهرستان های شمالی 
و مرکز اســتان امری بعید و دور از تصور اســت. تصمیم کمیته مذکور 
موجب شــده تا حق قانونی مردم عسلویه به شــهرهایی اختصاص یابد 
که صدها کیلومتر با عســلویه فاصله دارنــد و حتی تصوری از آنچه بر 
مردم عســلویه می گذرد ندارند. شاید چنین تصمیمی از روی مصلحت 
اندیشــی و خیر خواهی صورت گرفته باشــد ولی باید توجه داشت که 
حق انســانی را به سبب انسان های محروم دیگر نباید مورد تجاوز قرار 
گیــرد. طبق فرمایــش مقام معظم رهبری؛ “رعایــت قانون بالاتر از هر 

مصلحت اندیشی است” و مُر قانون باید رعایت گردد.
در پایان یادآور می شود که مردم عسلویه به هیچ عنوان سلامتی خود 
را معامله نمی کنند و خواهان مهار و رفع هرچه سریع تر آلودگی ناشی 
از صنایع گاز و پتروشــیمی هستند و  بر مطالبه خود تأکید مؤکد دارند 
ولی تا زمانی که معضل آلودگــی بعنوان مهم ترین عامل تهدید کننده 
ســلامت آنها مرتفع نشده باشــد، اعتبارات و عوارضی که قانون گذار 

وضــع کرده را بعنوان حق قانونی خود مطالبه می کنند.
در این راستا نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی بویژه نماینده 
مردم جنوب استان بوشــهر که علاوه بر تصویب قوانین، وظیفه نظارت 
بر اجرای صحیح قانون را بر عهده دارند می بایســت جلوی این قانون 
شــکنی و قانون گریزی را بگیرند و همراه با شوراهای اسلامی از طریق 

مجاری قانونی برای احقاق حق مردم عسلویه اقدام نمایند.

مدیر  آقاجانلــو،  محمــد 
ایمیدرو  معدنــی  صنایــع 
در خصــوص دلایل تاخیر 
تولید  کارخانه  افتتــاح  در 
با  آلومینــا در گفت وگــو 
فلزات آنلاین گفت: دلایل 
بسیار متعددی برای طولانی 
اســتحصال  طرح  شــدن 
آلومینــا در لامــرد وجود 
دارد و این طرح باید بسیار 
زودتر از ایــن آغاز به کار 
می کرد. بــا این حال جای 
دارد که  بسی خوشــحالی 
کشــور ما گام  های اساسی 
اولیه  مــواد  تامین  بــرای 
برداشته  آلومینیوم  زنجیره 

است.
اینکه  بیــان  با  آقاجانلــو 
ســازمان توسعه و نوسازی 
معــادن و صنایــع معدنی 
و  بروکراســی   ایــران، 
خود  محدودیت های خاص 
کــرد:  تصریــح  دارد،  را 
طولانی شــدن روند اداری 
نیــز مزید بر علــت تاخیر 
طــرح اســتحصال آلومینا 
شده اســت. بر این عوامل 

می تــوان دریافت تضامین 
نیز اضافه  از دولت را  لازم 

کرد.
وی حضور بخش خصوصی 
در اجرای ایــن طرح ها را 
لازم دانست و افزود: حضور 
می تواند  خصوصــی  بخش 
کمک حال این طرح باشد؛ 
نقدینگی لازم  آنکه  به ویژه 
را نیــز در اختیار دارد و به 
اجرای این پروژه علاقه مند 
اســت. البته انتخاب بخش 
خصوصــی مناســب برای 
اجرای این طــرح نیز یک 

فرآیند طولانی بود.
مدیــر صنایــع معدنــی 
خصــوص  در  ایمیــدرو 
گفت:  بعــدی  اقدامــات 
شــرکت جدید بــا حضور 
تاســیس  خصوصی  بخش 
شــد و در حــال حاضــر 
ســریع  برگزاری  به دنبال 
مناقصه هســتند و ایمیدرو  
اســناد مناقصــه را آماده 
در  اســناد  این  بود.  کرده 
اختیار شرکت تازه تاسیس 
قرار گرفته و این شــرکت 

عملیات  بلافاصله  می تواند 
برگــزاری مناقصــه را در 
تصویب  بــه  مدیره  هیات 
برساند و سریع تر اقدامات 

را آغاز کند.
اولیه  آقاجانلــو ظرفیــت 
آلومینا  استحصال  کارخانه 
هــزار  اول ۸۰۰  فــاز  در 
تن اعــلام کــرد و افزود: 
این کارخانــه حدود نیمی 
از نیــاز صنایــع آلومینیوم 
کشــور را تامیــن می کند. 
بنابراین حتــی در فاز اول 
بهره بــرداری از این طرح، 
باز هم بــه واردات آلومینا 
ظرفیت های  پرکردن  برای 

خالی نیاز است.
وی با ابیان اینکه کارخانه 
آلومینیوم جنوب پس از یک 
سال به ظرفیت کامل تولید 
خواهد رســید، خاطرنشان 
آلومینیوم  کارخانــه  کرد: 
جنــوب پــس از تکمیــل 
تن  میلیون   ۱.۶ به  ظرفیت 
آلومینا نیاز خواهد داشت و 
از  آلومینا  تولید  با  بنابراین 
جاجرم و پــروژه آلومینای 

لامــرد، نهایتــا ۶۰ تا ۷۰ 
نیاز کارخانه های  از  درصد 
آلومینیوم را پوشش دهند و 
باز هم کمبود آلومینا وجود 
خواهد داشت. حتی ممکن 
است طرح های جدید تولید 
شــمش آلومینیــوم نیز به 
بهره برداری برســند و نیاز 

کشور افزایش پیدا کند.
مدیــر صنایــع معدنــی 
کرد:  تصریــح  ایمیــدرو 
پروژه های  روی  است  لازم 
تمرکز  این  از  بیش  آلومینا 
باید  رابطه  این  در  شــود. 
نفلین  ماننــد  طرح هایــی 
تا  باشند  فعال تر  ســینیت 
را  کشــور  آلومینای  بتوان 

تامین کرد.
ابراز  پایــان  در  آقاجانلو 
از  پس  کــرد  امیــدواری 
تولیــد ۸۰۰  به  رســیدن 
هزار تن شــمش در کشور 
به طور حتــم رتبه ایران در 
در  اولیه  آلومینیــوم  تولید 
دنیــا افزایش خواهد یافت 
و ایــران به رتبه های ۱۱ تا 

۱۳ می رسد.

محمد آقاجانلو، معاون صنایع معدنی ایمیدرو:

بخش خصوصی، کمك حال دولت در پروژه های آلومینیوم

سـخـنـران: 
حجت الاسلام فـــریــدون پـــور  

مـــــداح:
باحضور مداحان و ذاکرین اهلبیت )ع(  

مـکــــان:      مــهـدیه خـندق 
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